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Na úvod by som chcel poďakovať pani primátorke mesta Tisovec Irene Milecovej, že nám 

zapožičali svoj systém nahrávania mestských zastupiteľstiev, ktorý na dnešnom rokovaní 

budeme testovať a následne zakúpime vlastný systém, aby sme viac priblížili rokovania 

občanom, tak ako som to sľúbil vo svojom predvolebnom programe.  Pôvodne sme uvažovali 

nad profesionálnym hlasovacím systémom spolu s videozáznamom, avšak bolo to pre nás 

zbytočne nákladné, preto sme pristúpili k podstatne lacnejšej verzii a počítač a kameru, ktorú 

na tento účel zakúpime, môže využívať Mestský úrad i Mestské kultúrne stredisko na 

zdokumentovanie svojich aktivít a ponúknuť verejnosti aj prvé videá zo svojich podujatí.  

Dnes je môj 26. pracovný deň v úrade. V Hnúšti som bol 26 z 26 pracovných dní a mohol som 

tak aktívne vplývať na množstvo oblastí, v tomto období predovšetkým na zimnú údržbu, 

v rámci čoho som absolvoval viacero stretnutí na Technických službách. Myslím, že sme na 

rozdiel od iných samospráv zatiaľ zvládli situáciu dobre a aj keď máme ešte nejaké rezervy, rád 

by som pochválil prácu Technických služieb mesta.  

Počas 26 dní som sa stretol s kolegami starostami z Hrachova, Rimavskej Bane, Rimavských 

Zalužian, Rimavského Brezova, Klenovca, Tisovca a Rimavskej Soboty. Spoločne 

s primátorkou Tisovca a starostami okolitých obcí riešime problém s aktuálnou Kolektívnou 

zmluvou, ktorú naši predchodcovia nemenili od roku 2004 a sú v nej zakotvené niektoré body, 

ktoré samosprávy stoja zbytočné peniaze a sú vysoko nad rámec štandardného pracovno-

právneho vzťahu zamestnanca a zamestnávateľa. Toto prejedanie financií tiež plánujeme 

upraviť.  

Začali sme pracovať aj na tom, aby sa do činnosti mesta zapojilo viac aktívnych občanov. Nábor 

do odborných komisií sme urobili prostredníctvom verejnej výzvy - vzali sme túto možnosť 

politickým stranám a dali ju do rúk občanom. Prihlásilo sa nám až 66 záujemcov a z tohto 

dôvodu na tomto rokovaní navrhnem aj zvýšenie počtu členov komisií z radov neposlancov, 

aby viac ľudí dostalo priestor pracovať pre mesto.  

Tak ako som prisľúbil, myslíme aj na najmenšie mestské časti, ktoré doteraz nemali žiadny 

orgán, ktorý by prinášal do mesta informácie o ich potrebách. Preto na tomto rokovaní 

navrhnem zriadenie desiatich Výborov mestských častí, ktoré budú plniť úlohu pravidelného 

toku informácií medzi občanmi, primátorom a poslancami. Občania sa do nich môžu prihlásiť 

až do konca januára prostredníctvom verejnej výzvy.  

Približujeme aj činnosť mesta bližšie k ľuďom. Okrem už spomenutých videozáznamov 

z rokovaní Mestského zastupiteľstva je jedným z krokov aj rozšírenie nákladu mestských novín 

a ich distribúcia priamo do schránok domácností. Plníme tak požiadavku predovšetkým pre 

našich starších občanov, pre ktorých je to spolu s mestským rozhlasom jediný zdroj informácií 

o dianí v meste a sú na to zatiaľ vynikajúce odozvy. Rovnako pracujeme aj na zriadení 

Klientského centra v rámci Mestského úradu, ktoré by uľahčilo občanom vybaviť podstatnú 

časť dokumentov a úkonov na jednom mieste.  Pripravujeme aj prvé organizačné zmeny, ktoré 

majú zvýšiť otvorenosť a dôveru ľudí v mesto a Mestský úrad.  

Intenzívne pripravujeme na návrhu rozpočtu, v ktorom začneme prvé šetrenie hlavne na chode 

mesta a Mestského úradu a v budúcom roku, keď sa podrobne oboznámim so všetkými 

výdavkami, by som chcel ušetriť v budúcom roku ešte viac, aby sme menej prejedali a viac 

tvorili a investovali. Pracujeme aj na ďalších veciach, ktoré mesto doteraz ignorovalo, napríklad 

v oblasti získavania nových lekárov do nášho mesta a verím, že prvé výsledky tejto práce 

budeme môcť už čoskoro oznámiť verejnosti.  



Ako primátor som za uplynulé dni absolvoval množstvo ďalších stretnutí, spomeniem len tie 

hlavné témy - útulok, nové rozdelenie a koordinácia aktivačných pracovníkov, rozvoj 

kúpaliska, rozvoj cestovného ruchu, ľadová plocha, mestská kronika, situácia v priemyselnom 

parku, Dni mesta, fungovanie Kultúrneho domu v Hačave, Domov dôchodcov a samozrejme 

mnoho bežných stretnutí s občanmi.  

Prijal som aj vzácnu návštevu - podpredsedu BBSK Romana Malatinca, s ktorým sme hovorili 

o rozvoji cestovného ruchu. Navštívil som riaditeľa organizácie CEROGEMA, ktorá 

koordinuje plnenie Akčného plánu v okrese, hovorili sme o možnosti čerpania ďalších 

finančných prostriedkov a podpore podnikateľov z Hnúšte. Dohodli sme sa, že pre našich 

podnikateľov urobia školenie s informáciami, ako sa môžu uchádzať o finančnú podporu na 

rozvoj podnikania a tvorbu pracovných miest.  

Ešte v decembri sa nám podarila aj pekná charitatívna akcia, v rámci ktorej sme 70 chudobným 

rodinám a v rámci nich 173 deťom rozdali množstvo šatstva od 66 darcov z Hnúšte, ale 

i okolitých obcí, vydarili sa nám Vianočné trhy i silvestrovské oslavy.  

Čaká na nás množstvo zdedených neriešených problémov. Spomeniem len tie najzávažnejšie:  

Z ohlasovaných investorov do priemyselného parku prišiel v minulom roku iba jeden a naopak, 

dvaja ukončili svoju činnosť, takže bilancia, ktorú sme prevzali, je negatívna. Problémy nastali 

aj pri audite Mestského bytového podniku a situáciu je potrebné začať riešiť zásadným 

spôsobom a samozrejme nás čakajú aj ďalšie veľké výzvy – rozširovanie pozemkov pre IBV, 

na ktorej v minulosti nezačali ani základné prípravy, III. etapa skládky odpadu, kanalizácia, 

domov pre seniorov a bezpečnosť v miestnej časti Kolónia. 

Čaká nás veľa práce, ale vnímam, že vysoké tempo, ktoré som si nastavil, si osvojili aj poslanci 

mesta a rokovania s nimi sú veľmi konštruktívne. Prvé dni vo funkcii hodnotím ako 

úspešné, pokojné a som si istý, že takto mnohé novinky a zmeny v meste vnímajú aj naši 

občania.  

 

 

 

 

 

 


